

АННОТАЦИЯ

Молодые семьи: положение и социальная политика/ Шабан Алеся Дмитриевна; Факультет философии и социальных наук, Кафедра социологии; научный руководитель Рубанов Анатолий Владимирович.

Ключевые слова: семья, молодая семья, социальная политика РБ, механизмы реализации социальной политики, социальная защита семьи, государственная молодежная семейная политика.

Целью дипломной работы – изучить положение молодых семей и молодежную социальную политику Республики Беларусь. Объектом дипломной работы являются молодые семьи до 31 года. Предметом дипломной работы выступает положение и проблемы молодых семей.

В данной дипломной работе проанализированы положение и проблемы молодых семей, и рассмотрены механизмы реализации социальной политики с молодыми семьями.

Результатом данной работы является анализ положения и проблем молодых семей.

Значимость работы заключается в том, что в ней рассматриваются центральные проблемы социологии семьи и брака – проблемы молодых семей.

ANNOTATION

Young families: position and social policy / Shaban Alesia Dmitrievna; Faculty of Philosophy and Social Sciences, Department of Sociology; scientific supervisor Anatoly Rubanov.

Key words: family, young family, social policy of the Republic of Belarus, mechanisms for implementing social policy, social protection of the family, state youth family policy.

The purpose of the thesis is to study the situation of young families and the youth social policy of the Republic of Belarus. The subject of the thesis is young families under the age of 31. The subject of the thesis is the situation and problems of young families.

In this diploma work, the situation and problems of young families are analyzed, and mechanisms for implementing social policy with young families are examined.

The result of this work is an analysis of the situation and problems of young families.

The significance of the work lies in the fact that it addresses the central problems of the sociology of the family and marriage - the problems of young families.